
Eriävä mielipide 

Mielestäni Kauniaisten suomenkielisen peruskoulun rehtorin virkaan pitäisi valita 

kasvatustieteen maisteri Jarmo Ranta päätösehdotuksessa esitetyillä perusteilla. 

 

Rannalla on selvästi enemmän relevanttia kokemusta ja hänen toiminnastaan ja 

osaamisestaan on konkreettista näyttöä, koska hän on toiminut pitkään Mäntymäen 

koulun rehtorina ja kohta yhden lukuvuoden koko peruskoulun määräaikaisena 

rehtorina. Hänellä on myös käytännön kokemusta jaetusta johtamisesta, mikä 

katsotaan hakuilmoituksen mukaan hakijan eduksi. Epäselvempää on 

kasvatustieteen maisteri Sami Suomelan kokemus ja valmiudet. Ne eivät selviä 

pelkästään hakemuksesta ja haastattelulla eikä soveltuvuustesteilläkään tai 

suosituksista. 

 

Painottaisin enemmän Rannan lähimpien esimiesten, opetuspäällikön ja 

sivistystoimialan johtajan, arvioita. He molemmat suosittelevat Rannan valintaa. He 

myös osaavat parhaiten arvioida hakijoiden soveltuvuutta rehtorin tehtäviin. 

 

Peruskoulun rehtorin tehtävässä en painottaisi paljon kehittämisintoa, mm 

oppimisympäristöjen kehittämiskokemusta. Esim opetustilaratkaisuja on arvosteltu. 

Olisi välillä syytä arvioida kunnolla tuloksia ja vasta sitten päättää seuraavista 

muutoksista tutkimustiedon perusteella (sekä valtakunnallisesti että kunnissa). 

 

Kauniaisten suomenkielisessä perusopetuksessa on juuri viime vuonna yhdistetty 

Mäntymäen koulu ja Kasavuoren koulu ns yhtenäiseksi peruskouluksi ja valittu 

Mäntymäen ja Kasavuoren kouluyksiköille apulaisrehtorit sekä peruskoululle rehtori 

määräajaksi. Samalla alkoi organisaation ja johtamisen sopeuttaminen päätösten 

mukaisiksi. Tämä prosessi keskeytyy ja vaikeutuu nyt valiokunnan päätöksen 

johdosta. Mm Mäntymäen koulun apulaisrehtorin valinta menee uusiksi. 
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